

**Audit Committee Report for the Fiscal Year
Ended in 31/12/2022**

The Audit Committee held its meetings during 2022 to independently evaluate the effectiveness of the Internal Control System and to ensure confidence in the Financial Statements, noting that the following is among the responsibilities of the Audit Committee:

- Review the quarterly and Annual Financial Statements prepared by the Company's Management.
- Review the External Audit Reports and the Management letter, if any, that includes any notes about the Internal Control Systems.
- Recommending to the Board of Directors the appointment of the External Auditor and reviewing their plan and actions.
- Supervising the Internal Audit activity and approving the risk-based Annual Audit Plan.
- To assess the periodic reports of the internal audit, including significant findings, and to follow up the corrective actions, in order to enhance the internal control environment in the company. Bearing in mind that the management is responsible for designing and implementing internal controls within the Company and makes continuous improvements to improve the efficiency and effectiveness of the internal control system.

Within the limits of the audit committee mandate, and by the Internal Audit plan and follow-up, and in discussions with the external auditor and the executive management regarding the quarter and yearly financial statements for the year 2022, the Audit Committee did not find material weakness within the internal control environment. However, the Audit Committee cannot provide absolute assurance on the effectiveness of the control environment.

**تقرير لجنة المراجعة عن العام المالي المنتهي في
٢٠٢٢/١٢/٣١**

عقدت لجنة المراجعة اجتماعاتها خلال عام ٢٠٢٢ م، وذلك للتقييم المستقل عن مدى فعالية نظام الرقابة الداخلية، والتأكد من الثقة في القوائم المالية، علماً بأن من ضمن مسؤوليات لجنة المراجعة التالي:

- دراسة القوائم المالية الربع سنوية والسنوية المعدة من قبل إدارة الشركة.
- دراسة تقارير مراجعة الحسابات الخارجي وخطاب الإدارة، إن وجد، الذي يتضمن اية ملاحظات حول أنظمة الرقابة الداخلية.
- التوصية لمجلس الإدارة بتعيين مراجع الحسابات الخارجي ومراجعة خطته واعماله.
- الاشراف على نشاط المراجعة الداخلية واعتماد خطة المراجعة السنوية القائمة على أساس المخاطر.
- الاطلاع على التقارير الدورية للمراجعة الداخلية متضمناً أهم الملاحظات ومتابعة الإجراءات التصحيحية، وذلك لتعزيز بيئة الرقابة الداخلية في الشركة، علماً بأن الإدارة هي المسؤولة عن تصميم وتنفيذ الضوابط الداخلية ونظام الرقابة الداخلية في الشركة وتقوم بإجراء تحسينات مستمرة لرفع كفاءة وفعالية نظام الرقابة الداخلية.

وفي حدود نتائج مهام لجنة المراجعة، و خطة المراجعة الداخلية ومتابعتها، وبعد المناقشة مع مراجع الحسابات الخارجي والإدارة التنفيذية حول القوائم المالية الربعية والسنوية لعام ٢٠٢٢ م، لم يتبين للجنة المراجعة وجود خلل جوهري في بيئة الرقابة الداخلية، علماً بأن لجنة المراجعة لا يمكنها تأكيد فعالية أي نظام رقابة داخلية بدرجة تامة.